
Referat af Generalforsamling d. 15. marts 2024 i Musik i Rønde (MiR) 
 

   

 
GENNERALFORSAMLINGEN BLEV AFHOLDT I HENHOLD TIL DAGSORDENEN 

 
 
●  Valg af dirigent: Eydfinn Heinesen blev valgt til dirigent.  
       Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var rettidig indkaldt og at den var speciel, da det var  
       den første efter medstifter Anders Lampe´s alt for tidlige bortgang, og at Ole Primdahl efter 20 års  
       virke i foreningen træder ud af bestyrelsen. 
 

●  Valg af referent: Finn Østergaard blev valgt til referent. 
 

●  Bestyrelsens beretning - ved formand Bøje Nielsen: 
     Bøje oplæste bestyrelsens beretning for 2023.  
 

     Beretningen for året 2023 blev udsendt til alle medlemmer i mail af 2. marts 2024, og kan også ses her:  
     https://www.musikiroende.dk/om-mir.html  
 

        Beretningen blev godkendt. 
 

●  Godkendelse af det reviderede regnskab - ved kasserer Flemming Grangaard:  
        Regnskabet for 2023 blev gennemgået og godkendt. 
        Budgettet for 2024 blev gennemgået og godkendt. 
        Årligt medlemskontingent blev fastsat til at være 150,- kr. 
 

●  Indkomne forslag:  
        Der var ikke indkommet forslag. 
 

●  Valg af bestyrelsesmedlemmer - I lige år er 2 bestyrelsesmedlemmer på valg: 
        Ole Primdahl og Flemming Grangaard var på valg. Ole Primdahl modtog ikke genvalg. 
        Flemming Grangaard blev genvalgt og Anne-Lene Bahn blev valgt. 
 

●  Valg af suppleanter til bestyrelsen:  
        Finn Østergaard genvalgtes, og Per Meyer og Lone Oest blev valgt. 
 

●  Valg af to revisorer og en revisorsuppleant:  
        Eydfinn Heinesen og Ivan Jensen blev genvalgt. 
 

●  Eventuelt: 
 

•  Der var undervejs tilkendegivelser af at det var svært for de fremmødte at høre hvad der blev sagt:  
 

   Der vil fremover tænkes på at der skal bruges mikrofoner til fremlæggelsen. 
 

•  Der var et spørgsmål fra bestyrelsen til de fremmødte:  
 Er informationsniveauet passende med hensyn til mængden af nyhedsmail? 
 

   Der var enighed om at informationsniveauet var rigtig fint. 
 

•  Der blev stillet et spørgsmål af et medlem: 
 Kan der i musikvalget indgå noget klassisk musik og nogle kor? 
 

   Klassisk og kor indgår i MiR´s valg på linje med mange andre stilarter. Der har i MiR gennem tiden   
   været en del af den type arrangementer. Blandt andet har der været flere klassiske med elever fra  
   Det Jyske Musikkonservatorium. Samarbejdet med konservatoriet vil også fremover prioriteres. 
 
    

https://www.musikiroende.dk/om-mir.html

